
IEDZĪVOTĀJU PADOMES SAPULCES PROTOKOLS 

Platones pagastā 

27.05.2025 

Sapulci sāk plkst.18.30 (Lapu krogā) 

Sapulces norises vieta: Lapu krogs, Poķu ciems un Platones ciems 

 

Darba kārtības jautājumi: 

1. Iedzīvotājiem svarīgu jautājumu apzināšana; 

2. Iniciatīvu uzklausīšana; 

3. Informācija par pašvaldību vēlēšanām un iecirkņiem 

Platones pagastā. 

 

Apspriestie jautājumi Poķu ciemā: 

• Grāvju tīrīšana, kas ir gar pašvaldības ceļiem; 

• Kanalizācijas smaka ciema teritorijā, uzsāktas sarunas ar novada 

pašvaldību par attīrīšanas iekārtu izbūvi bijušā bērnu dārza 

teritorijas vietā (jānoskaidro par projekta esamību); 

• Ceļu kvalitāte pēc apstrādes (nekvalitatīvi veikti darbi), netiek 

veikta darbu pārbaude; greiderēšanas efekts ir maz, daudz 

putekļu; ziemā netiek  veikta sniega tīrīšana; 

• Ciema teritorijā jāveic atputekļošanas apstrāde (pagasta 

pārvaldniece izskatīs iespēju veikt šos darbus šajā vasarā); 

• Nākotnes vīzija, ka ciema teritorijā galvenā iela būtu asfaltēta; 

• Rotaļu un/vai sporta laukums ciema teritorijā (iespēja 

iedzīvotājiem līdzdarboties pašiem rakstot projektus, 

iedzīvotāju padome var piepalīdzēt ar projekta rakstīšanu); 



• Poķos Strupdeguņu kapos sauso un bīstamo koku apsekošana, 

apzāģēšana, informācijas nodošana JNKU par darbu veikšanu; 

• Likvidētās pieturas atjaunošana; 

• Pārskatīt līdz septembrim skolēnu autobusa maršrutu, iespēju 

iebraukt Poķu ciemā pēc bērniem; 

• Pašvaldībai piederošo zemju pļaušana Poķu ciemā un tuvākajā 

apkārtnē; 

• Ģ.Eliasa muzejā esošo dižkoku apsekošana, bīstamo koku 

apzāģēšana (atbildīgs zemes īpašnieks); 

• Tilta pār Platones upi margu kvalitāte (braucot uz Ģ.Eliasa 

muzeju) 

 

 

Apspriestie jautājumi Platones ciemā: 

• Platones ciemā esošā kultūras nama liktenis, grausta stāvoklī, 

ziņot būvvaldei par iespējamo nojaukšanu; 

• Pašvaldībai piederošo zemju pļaušana Platones ciemā un 

tuvākajā apkārtnē, grāvju pļaušana pie privātmājām, teritorijas 

pļaušana ciemata centrā pie malkas šķūnīšiem (kura atbildība); 

• Meliorācijas grāvju tīrīšana (informācija no pagasta 

pārvaldnieces, ka tiks veikta līdz 2025.gada jūnija vidum); 

• Bruģa kopšana (nezāles pa vasara), sniegs pa ziemu; 

• Iekritis bruģis bērnu laukumā ciemata centrā, nepieciešams 

veikt apsekošanu un sakārtot iekritušās vietas. 

 

Sapulci beidz plkst.21.30 

Nākošā tikšanās: 29.05.2025 plkst.19:00 Pēterlaukos un Lielvircavas 

ciemā 



Sapulci protokolēja: I.Gaile-Karlsone 

  



IEDZĪVOTĀJU PADOMES SAPULCES PROTOKOLS 

Platones pagastā 

29.05.2025 

Sapulci sāk plkst.19.30 (Pēterlaukos) 

Sapulces norises vieta: Pēterlauki un Lielvircavas ciems 

 

Darba kārtības jautājumi: 

1. Iedzīvotājiem svarīgu jautājumu apzināšana; 

2. Iniciatīvu uzklausīšana; 

3. Informācija par pašvaldību vēlēšanām un iecirkņiem Platones 

pagastā. 

 

 

Apspriestie jautājumi Pēterlaukos: 

• Ātruma valnis Pēterlaukos, tā iespējamība (mašīnas t.sk., 

skolēnu autobuss neievēro ātruma ierobežojumu caurbraucot); 

• Pie ūdens ņemšanas vietas (JNKU atbildība), netiek nopļauta 

zāle; 

• Pēterlauku centrā stāv ilgstoši kanalizācijas betona grodi, nevar 

pabeigt uzsāktos darbus, jo nevar dabūt saskaņojumu ar Valsts 

ceļiem par ceļa pārrakšanu (grodi JNKU īpašums) 

• Meliorācijas grāvju tīrīšana gar valsts ceļiem; 

• Pie Senleju mājām grāvis “strādā uz pusi”, nepieciešama 

tīrīšana; 



• JNKU avārijas dienesta tālrunis nav publiski pieejams 

iedzīvotājiem, jānoskaidro iemesls, lai iedzīvotāji zina pie kā 

vērsties vajadzības gadījumā; 

• Atgādinājums suņu īpašniekiem, ka mājdzīvniekiem jāatrodas 

pie pavadiņas, tiek biedēti iedzīvotāji; 

• Ugunsdzēsības dīķi, jānodrošina to iztīrīšana (privāta zeme, 

mājai pieguļošā teritorija), lai nepieciešamības gadījumā tos 

varētu izmantot. 

 

 

Apspriestie jautājumi Lielvircavas ciemā: 

• Ceļa kvalitāte ciemata centrā; 

• Gājēju ceļiņa izbūve ciemata centrā; 

• Pie ūdens ņemšanas vietas (JNKU atbildība), netiek nopļauta 

zāle; 

• Attīrīšanas iekārtas uz sabrukšanas robežas (ir izstrādāts 

projekts); 

• Muižas dīķu tīrīšana, iespējams var izveidot atpūtas vietu un 

peldvietu nākotnē; 

• Mazo projektu rakstīšanā, nepieciešama lielāka iedzīvotāju 

iesaiste; 

 

 

 

 

Sapulci beidz plkst.21.20 

Sapulci protokolēja: I.Gaile-Karlsone 



 


